
קטן עלי
אנשים מאוד מתלהבים מדברים גדולים אבל נוטים לזלזל בדברים קטנים.

בפרשת השבוע אנו שומעים בדיוק את המסר ההפוך.

הברית את  לך  אלוקיך  ה’  האלו…ושמר  המשפטים  את  תשמעון  עקב  “והיה 
ואת החסד” (דברים ז,יב). מה הכוונה – “עקב תשמעון”?

הפירוש הפשוט הוא – בעקבות או בגלל שתשמעון ותקיימו את המצוות אז
“עקב אחרת:  מסביר  במקום  רש”י  אך  לכם.  המובטח  הטוב  לכל  תזכו 
תשמעון – אם המצוות הקלות שאדם דש בעקביו תשמעון”. כלומר, אנשים
הם ‘גדולות’.  בעיניהם  שנראות  והלכות  מצוות  על  מקפידים  רבים 

מזלזלים ומתעלמים ממצוות שנראות להם ‘קטנות’ ופחות חשובות.
חשובה היא  קטנה,  שהיא  לנו  שנדמה  ואפילו  מצווה  שכל  היא  האמת  אך 
לדברים בהתייחסויות  מליאה  היהודית  ההלכה  כמותה.  מאין  ומשמעותית 
מאוד קטנים ויום יומיים – מה המשפט הראשון שיהודי אומר כשהוא קם
בבוקר, מה הוא עושה לפני שאני מכניס אוכל לפה ואפילו הסדר בו הוא

נועל את הנעליים שלו.
איננו מזלזלים באף פרט בגלל שאנו מעריכים כל-כך את החיים ויודעים

שלכל דבר קטן יש השפעה על המערכת כולה.

מאוד הוא  קטן  פרט  כל  כמה  עד  מקסימה  דוגמא  נותן  שלפנינו  הסרטון 
מאוד חשוב. ברגע האמת מתברר שגם הדבר הכי גדול ומרשים בעולם פשוט

ייהרס אם יהיה חסר בו חלק אחד קטנטן…

נקודה למחשבה: נסו להיזכר בדוגמאות מן החיים שלכם שנוכחתם לראות
איך דבר קטן היה משמעותי מאוד…
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